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aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

N31 Brugge-Zeebrugge  -  Opschaling naar volwaardig autosnelwegprofiel (2)

Op deelvraag 2 van mijn schriftelijke vraag nr. 873 van 15 maart 2021 gaf de minister 
volgend antwoord:

“Gemengd gebruik op fietssnelwegen is in de praktijk mogelijk en dit wordt geregeld met 
verkeersborden. Denk bijvoorbeeld aan jaagpaden die in principe geen fietspad, maar wel 
een dienstweg zijn waar fietsers op mogen rijden. In de ideale situatie is een fietssnelweg 
afgescheiden van ander verkeer, maar in de praktijk kan een autoluwe weg als fietssnelweg 
ingericht worden.”

Dit noopt mij tot volgende vragen voor de minister.

Hoeveel kilometer fietssnelweg heeft een gedeeld gebruik? Welk aandeel is dat van de 
totale hoeveelheid fietssnelweg? Graag ontvang ik deze cijfers opgedeeld per categorieën 
gedeeld gebruik en opgedeeld per provincie.
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Op basis van de inventarisatie die door de Fietsersbond werd uitgevoerd op de 
fietssnelwegen in Vlaanderen in 2018-2019, blijkt dat het merendeel van de 
fietssnelwegen (voorlopig) infrastructuur betreft die gedeeld gebruikt wordt. Het gedeeld 
gebruik betreft vaak voetgangers (joggers, wandelaars, …) die eveneens gebruik van de 
fietssnelweg maken. Voetgangers kunnen ook gebruik maken van gemarkeerde 
fietspaden en D7-fietspaden, maar zijn daar ondergeschikt. Bromfietsers maken 
eveneens gebruik van deze fietspaden maar worden op heel wat fietssnelwegen geweerd.


